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1. Valg af dirigent og referent 

Jens Tarp blev valgt som dirigent, og takkede for valget.  

Majken Linnemann Jensen blev valgt som referent. 

Dirigenten konstaterede, at Generalforsamlingen var rettidigt indkaldt, og at mødet afholdes korrekt inden 

for tidsfristen jf. vedtægter.  

Det blev konstateret at generalforsamlingen var beslutningsdygtig, uanset antallet af fremmødte 

medlemmer. Det blev opgjort, at 11 af de fremmødte personer har stemmeret. 

2. Valg af 2 stemmetællere 

Vivian Bækmand og Berit Ladefoged blev valgt. 

3. Bestyrelsens beretning v. formanden 

Formanden Michael Poulsson og Hans von der Osten aflagde mundtlig beretning. Dirigenten konkluderede, 

at forsamlingen kunne tage beretningen til efterretning. 

4. Forelæggelse af årsregnskab til godkendelse 

Kasserer Mia Maja Frederiksen Jørgensen forelagde Årsregnskabet 2022. Årsregnskabet har ikke undergået 

ekstern revision, men et regnskabskyndigt medlem af klubben har rådgivet kassereren. 

Årsregnskabet var på tidspunktet for afholdelse af Generalforsamlingen endnu ikke påtegnet af formand og 

kasserer, og ej heller af klubbens interne revisor, og dermed er vedtægterne ikke overholdt. 

Det blev enstemmigt besluttet, at Generalforsamlingen kunne godkende Årsregnskabet 2022 PÅ 

BETINGELSE AF, at Årsregnskabet 2022 (i den form som det blev forelagt på generalforsamlingen) inden for 

14 dage fra dags dato skal fremlægges på klubbens hjemmeside, hvor det er underskrevet af formand, 

kasserer og klubbens revisor.  

Spørgsmål fra Nicky Bækmand: Hvordan forholder det sig med udgifterne til nye apparater? Er den 

investering spildt, hvis de ikke kan bruges efter byggeprojektet? Bestyrelsen oplyste, at de nye apparater er 

finansieret af sponsor.  

5. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag til godkendelse 

Budgettet for 2023 kunne af tekniske årsager ikke fremlægges på Generalforsamlingen. Det budgetterede 

nettoresultat er i omegnen af 10.000 DKK. I forhold til Årsregnskab 2023 vil en række driftsposter blive 

kraftigt justeret. 

Det blev enstemmigt besluttet, at Generalforsamlingen kunne godkende Budgettet for 2023 PÅ BETINGELSE 

AF, at Budget 2023 inden for 14 dage fra dags dato skal fremlægges på klubbens hjemmeside.  

6. Fastlæggelse af kontingent og rykkergebyr 

Bestyrelsen ønsker at satserne for kontingent og rykkergebyr for 2022 fortsætter uændret for 2023. Det blev 

enstemmigt vedtaget. 
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7. Behandling af indkomne forslag 

Der var indkommet 1 rettidigt forslag. Forsamlingen vedtog forslaget enstemmigt. Bestyrelsen opdaterer 

vedtægterne jf. forslaget og lægger vedtægterne på klubbens hjemmeside. 

8. Valg af formand 

Michael Poulsson blev enstemmigt valgt. 

9. Valg af kasserer 

Mia Maja Frederiksen Jørgensen blev enstemmigt valgt. 

10. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer 

Thale Hille-Dahl, Giorgio Caracciolo og Peter Schack Linnemann stillede op og blev enstemmigt valgt. 

Berit Ladefoged og Houria Sofie Colombo Tounsi Richardt vil gerne arbejde for klubben i et sponsorudvalg. 

11. Valg af 2 suppleanter 

Vivian Bækmand og Hans von der Osten genopstillede, og blev enstemmigt genvalgt. 

12. Valg af revisor 

Holger Christtreu genopstillede og blev enstemmigt genvalgt. 

Efter punkt 11 var der 10 minutters ”bio-break”. 

13. Eventuelt 

Mia Maja Frederiksen Jørgensen: 

a) Bestyrelsen har overvejet hvorledes man bedst opkræver kontingent. Pt. foregår det 2 gang om året 

pr. 1. januar og 1. juli. Der er flere medlemmer, der ikke bryder sig om 2 store opkrævninger, der 

kommer på ”kedelige tidspunkter” (sommerferie og jul). 

 

I andre klubber skal man binde sig for minimum 3 mdr. ved indmeldelse og derefter månedlig 

opkrævning. 

 

Det blev diskuteret, at forældre har bedre argumenter over for deres børn om at være vedholdende 

i sporten, hvis der er betalinger for 6 måneder af gangen i stedet for mulighed for at melde sig ud 1 

gang om måneden. 

 

Bestyrelsen overvejer et grundkontingent, der også gælder for passive medlemmer. Dertil kan man 

som aktivt medlem tilvælge diverse pakker, der gælder for de forskellige medlemstyper (børn, unge, 

senior, mv.). Diskussionen fortsætter i bestyrelsen, og et evt. forslag skal forelægges 

Generalforsamlingen til vedtagelse.  

 

Dirigenten mindede om at meget komplekse kontingentsystemer ofte medfører mere 

administration og mere arbejde til bestyrelse/kasserer.  
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b) Mia Maja oplyste på bestyrelsens vegne, at man næste år vil indkalde til Generalforsamling via 

email.  

Christian Søttrup: 

a) takkede for bestyrelsens arbejde.  

b) viderebragte ros fra event-deltagere for Martins meget hurtige svartider på eventforespørgsler.  

c) oplyste, at det menes at Trekanten vil foreslå at udenlandske statsborgere kan stille op til DM. Det 

er et forslag, der skal forelægges DFFs Generalforsamling. 

a. Der blev spurgt om ikke det er DIF, der laver reglerne. Det var et underretningspunkt, og så 

kan HFKs bestyrelse, der har stemmeret på DFFs generalforsamling beslutte sig for hvilken 

holdning de har. 

Dirigenten konkluderede, at alle dagsordenspunker var blevet behandlet og gav ordet til 

bestyrelsesformanden, der takkede alle frivillige der har hjulpet igennem året, inklusive alle dem, der 

hjælper under Cadet Circuit. Bestyrelsen vil fortsat gerne opfordre til at så mange som muligt med 

mellemrum yder lidt frivilligt arbejde. 

 

Generalforsamlingen sluttede kl. 21.05 

For referat, Majken Linnemann, 15. marts 2023 


